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 Vážení spoluobčané, srdečně Vás
všechny zdravím a jsem rád, že se opět po
měsíci s Vámi setkávám na stránkách
Dubského zpravodaje a mohu Vás
informovat o dění na radnici a kolem ní.
Vždy, když sedím u počítače a píši tyto
příspěvky do Zpravodaje, tak si uvědomuji,
jak rychle ten čas ubíhá. Běží opravdu
rychle, protože v tomto volebním období se
spolu setkáme v mém „slovu“ již jen jednou
v říjnovém vydání a čtyři roky mého
působení na radnici v roli starosty budou
pryč. A jaké bude nové vedení města,
nerozhodne nikdo jiný, než Vy, občané
našeho města.

V minulém vydání Zpravodaje jsem
informoval o investičních akcích
realizovaných městem a jedna z těch akcí je
rekonstrukce objektu Tovární 46 a jen pro
připomenutí, jedná se o objekt bývalých
školních dílen a prostor pro výuku pracovní
výchovy pro Základní školu Dubí 2.
Z tohoto objektu chceme učinit místo pro
zřízeni kluboven, které budou poskytnuty
pro zájmová sdružení, působící v městské
části Bystřice. Mezi nejaktivnější zde patří
například Dubíčko, Pionýrská skupina nebo
Klub žen a věřím, že se jim po dokončení
rekonstrukce bude v nových prostorách líbit.
Proč se ale k této akci vracím? Drzost
některých firem je přímo neuvěřitelná
a s takovouto firmou jsme se setkali v tomto
případě. Na rekonstrukci bylo vypsáno
řádné výběrové řízení, bylo dáno zadání
v souladu s požadavky zákona a projektu
a komise vybrala po splnění všech
požadavků firmu UM plus s.r.o. Ústí nad
Labem. Rada města vše potvrdila a já jako
starosta města podepsal řádně Smlouvu
o dílo. Jaké bylo však naše překvapení, když
firma odmítla převzít staveniště                   a
podmiňovala tento krok tím, že hned na
první pohled zjistili potřebu víceprací
a přinesli dodatek ke smlouvě ve výši téměř
Kč 300 000,00, což je cca 20% celkové ceny
díla. A že bychom se prý měli dohodnout.
Tato do nebe volající drzost měla jen jeden
výsledek. K dohodě došlo, ale ne k takové,
jakou si přála firma. Došlo k dohodě, že
velice rychle ukončíme jejich působení
v této akci a půjde to dělat další firma
v pořadí. Tou byla firma Alpin Mont Servis
s.r.o. a i když dala vyšší cenovou nabídku ve
výběrovém řízení, stále byli levnější než ta
vykutálená firma po navýšení s vícepracemi.
Jediná  škoda  je,  že  se  zdrží     o  dva  až  tři
týdny termín dodání díla            a Bystřičtí
se sem budou stěhovat o chvíli později.
Snad nám to odpustí, ale vydírat se nedáme
a úplatky nebereme.

Snad všichni jsme s hrůzou sledovali,
jaké utrpení a jaké škody napáchaly
v severní části Ústeckého a Libereckého
kraje přívalové deště a bleskové povodně.
Vždyť naše město si to v roce 2002 prožilo
také a mnoho našich občanů ví, jaké je to
neštěstí, když rodina přijde o střechu nad
hlavou a mnohdy i o celý majetek. Já osobně
jsem velice nervózně sledoval vývoj počasí.
Byl zde vyhlášen stav bdělosti,        a proto
jsem vyhlásil pohotovost pro Městskou
policii Dubí a jednotku Sboru dobrovolných
hasičů Dubí. Je třeba si uvědomit, že při
množství srážek, které spadlo v daném
území, není v silách žádných technických
opatření takovéto povodni zamezit. Kdyby
takto intenzivně pršelo zde, tak je velká
pravděpodobnost, že by zde nastala blesková
povodeň také. V zaznamenané historii města
Dubí se to stalo mnohokrát a ještě silněji,
než v roce 2002. Plocha, ze které je sváděna
voda z Krušných hor do Bystřického potoka,
Bystřice a Mstišovského potoka, je obrovská
a spád a rychlost přitékající vody je také
velký. Jako reakce na situaci v postižených
oblastech byla po dohodě s HZS Děčín
vyslána pětičlenná skupina našich
dobrovolných hasičů na pomoc s technikou
a pomáhala hlavně s čerpadly v obci Dolní
Poustevna. Ihned se sešlo také mimořádné
jednání Rady města Dubí          a z mého
fondu starosty jsme uvolnili částku Kč 5
000,00 na nákup čistících prostředků,
košťat, lopat a pracovních rukavic. Tento
materiál byl odvezen na shromaždiště do
Krupky, kde byla výpomoc organizována
Okresním sdružením Sboru dobrovolných
hasičů Čech, Moravy a Slezska  Teplice
a odvážena do postižených oblastí v okrese
Děčín. Dále jsme uvolnili částku
Kč 20 000,00 a po konzultaci s HZS Děčín
byla poslána jako finanční dar na zmírnění
následků škod způsobených povodněmi do
obce Velký Šenov. Na tomto jednání Rady
města Dubí jsme také vyhlásili veřejnou
sbírku a její výtěžek bychom rádi poslali
opět této konkrétní obci. Průběh a sběrná
místa peněžní sbírky budou zveřejňovány na
úřední desce Městského úřadu Dubí a na
plakátech, dále také samostatným článkem
v tomto čísle Zpravodaje. Pro Velký Šenov
jsme se rozhodli, jak jsem již napsal,
protože to doporučil ředitel HZS Děčín.
Odůvodněním doporučení je fakt, že obce   a
města, kde škody jsou medializovány,
dostávají mnoho darů a velkou materiální
pomoc a menší obce, které neprošly médii,
jako by neexistovaly a perou se se svým
osudem samotné. Proto nechceme pomoc
posílat anonymně prostřednictvím dalších
sbírkových kont, ale chceme být adresní

a konkrétní. Věřím, že až se s vedením obce
Velký Šenov setkáme osobně, může být
položen základ pro partnerství našich obcí.
Dále bych byl rád, kdyby Zastupitelstvo
města Dubí na svém nejbližším jednání
uvolnilo dle svého uvážení ještě nějakou
částku na pomoc, vždyť našemu městu byla
poskytnuta také pomoc v nouzi po velkých
povodních v roce 2002. Prosím také všechny
naše spoluobčany, kterým umožňuje jejich
finanční situace poskytnout pomoc
postiženým povodněmi, aby dle svého
uvážení a možností přispěli do této peněžní
sbírky jakoukoliv, byť i malou částkou.

S touto problematikou souvisí i účast
našeho města v projektu zřízení varovného
systému a monitorování vodních toků pro
výstrahu před povodněmi. Účast v tomto
projektu není reakcí na současnou situaci,
ale jedná se o dlouhodobě připravovaný
projekt, který organizuje pro obce a města
Severočeské sdružení obcí Ústí nad Labem
(SESO). V našem městě jsme spolu-
organizovali dne 11. 8. setkání starostů
a starostek obcí Teplicka a na tomto jednání
byly jednotlivým obcím předloženy
výkonným ředitelem SESO, panem Ing.
Pavlem Tošovským, již konkrétní podmínky
projektu, včetně stanovení finanční
náročnosti.  Naše  město  by  měla  stát  účast
v projektu cca Kč 50 000,00 ročně. Dne   31.
8. vše projedná Rada města Dubí a na svém
nejbližším jednání bude o této problematice
jednat Zastupitelstvo města Dubí. Je jasné,
že žádný monitoring nezabrání povodni, ale
v případě ohrožení velkou vodou poskytne
včasným varováním drahocenný čas na
přípravu před povodní. Myslím si, že se
jedná o velice užitečnou věc.

Ještě bych měl mnoho dalších informací
o dění ve městě, ale vymezený prostor jsem
již vyplnil. Nezbývá, než si to nechat na
příště a to se spolu setkáme v tomto
volebním období již naposledy. A jako
tradičně na závěr, přeji všem vše nejlepší,
pevné zdraví, našim školákům a hlavně
prvňáčkům přeji šťastné vykročení do
nového školního roku. Nesmím samozřejmě
zapomenout na naše učitele a učitelky a těm
přeji hlavně pevné nervy a velkou trpělivost
při výchově naší mladé generace. Za měsíc
se těším zase na stránkách Dubského
zpravodaje na shledanou.

Ing. Petr Pípal - starosta

Slovo starosty
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Starosta města Dubí
Informace o počtu a sídlech volebních okrsků a volebních místností pro volby do

Zastupitelstva města Dubí konané ve dnech 15. a 16. října 2010
Okrsek č. 1 volební místnost: Městské kulturní zařízení

Dubí, Školní náměstí

Okrsek č. 2 volební místnost Městské kulturní zařízení
Dubí, Školní náměstí

Okrsek č. 3 volební místnost: Český porcelán a.s. Dubí
Tovární ul.

Okrsek č. 4 volební místnost: ZŠ Dubí - Běhánky,
Dlouhá ul.

Okrsek č. 5 volební místnost: ZŠ Dubí - Bystřice,
Tovární ul.

Okrsek č. 6 volební místnost: SŠ sociální PERSPEKTIVA
Dubí – Pozorka, Mírová ul.

Okrsek č. 7 volební místnost: Hasičská zbrojnice Mstišov

Podrobnější rozpis volebních okrsků podle místa bydliště voličů bude zveřejněn v říjnovém čísle Dubského zpravodaje.
Ing. Petr   P í p a l, starosta

Městský úřad Dubí – registrační úřad
PŘEHLED REGISTROVANÝCH KANDIDÁTNÍCH LISTIN

pro volby do Zastupitelstva města Dubí konané ve dnech 15. a 16. října 2010

VOLEBNÍ STRANA:                                                  POČET KANDIDÁTŮ

Česká strana sociálně demokratická 21

HNUTÍ NEZÁVISLÝCH ZA HARMONICKÝ ROZVOJ
OBCÍ A MĚST 21

Komunistická strana Čech a Moravy 21

Občanská demokratická strana 21

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ – DUBSKÁ
ŠANCE 2010 21

Strana Práv Občanů ZEMANOVCI a Strana zelených 21

TOP 09 21

                                    Klímová Anna, vedoucí odboru vnitřních věcí MěÚ Dubí
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Vyhodnocení práce Zastupitelstva města Dubí ve volebním období 2006 –
2010

Neodvratně se blíží konec volebního
období, které začalo v říjnu 2006 a skončí
komunálními volbami v říjnu 2010.
Zastupitelé jsou voleni občany, a proto
také občané, naši voliči, by měli být
informováni o tom, jak bylo s jejich hlasy
naloženo a jak jimi zvolení zastupitelé
pracovali. Nechci a není mým cílem, aby
toto hodnocení bylo nějakou lacinou
předvolební rétorikou. Moji snahou je
podat reálný obraz toho, jak
Zastupitelstvo města Dubí v uplynulých
čtyřech letech pracovalo.

V minulých volebních obdobích bylo
naše město vyhlášeno velice bouřlivými
a rozhádanými schůzemi předchozích
zastupitelstev. Padala různá trestní
oznámení, ať již proti tehdejším vedením
města, či ze strany tehdejších vedení
města proti jejich opozici. V okolí města
Dubí si dělalo mnoho lidí, kteří byli
seznámeni se zdejším stavem, legraci, že
Dubí drží světový rekord v podávání
trestních oznámení na kohokoliv
a cokoliv. Vrcholem všeho bylo minulé
volební období 2002 – 2006, kdy v jeho
posledních měsících obelhala bývalá paní
starostka s bývalým místostarostou úplně
všechny, včetně svých koaličních
partnerů, a zatajili probíhající kontrolu
účetnictví přijatých dotací. Výsledkem
kontroly byl platební výměr pro město
Dubí ve výši téměř 12 milionů korun
a část zastaveného majetku města ve
prospěch Finančního úřadu v Teplicích.
Důsledkem takovéto politiky tehdejšího
vedení města byla absolutní destrukce
posledního jednání Zastupitelstva města
Dubí v září 2006 a slavná rána
mikrofonem do hlavy jednoho ze dvou
tehdejších místostarostů. V tomto stavu
a s touto pošramocenou pověstí funkce
Zastupitelstva města Dubí vstoupilo
v říjnu 2006 nově zvolené zastupitelstvo
na scénu. Poté, co jsem byl zvolen
starostou města a přijal jsem odpovědnost
za řízení Zastupitelstva města Dubí, jsem
veřejně deklaroval snahu vést město,
radnici i jednotlivá jednání zastupitelstva
ve stylu otevřené politiky. Otevřené
politiky bez politikaření a zatajování
skutečností a informací z chodu radnice.
V první polovině roku 2007 se vyskytly
momenty, které se dají označit jako
„nervózní“, ale to bylo jen důsledkem
toho, že bylo zapotřebí „vyprat nějaké to
špinavé prádlo“. To se samozřejmě
nelíbilo některým zastáncům „starých

pořádků“ a vyvrcholilo to na jednání
zastupitelstva v červnu 2007, kdy se po
odvolání z funkce ředitelky školky paní
Evy Vágnerové změnilo jednání
zastupitelstva, za přispění zmanipu-
lovaných a nepravdivě informovaných
příznivců mateřské školy „U Křemílka“,
v opravdový kabaret. Na toto jednání
zastupitelstva přišla, jako na j  e  d  i  n  é
v tomto volebním období, i bývalá paní
starostka, protože zde byla snaha mě
odvolat z funkce starosty města, a co
kdyby to vyšlo a mohla se vrátit zpět na
radnici. Po krátké době, kdy se zase
situace zklidnila, došlo i s iniciátory
tohoto „protestu“ k vysvětlení zbytečnosti
vzniku tohoto incidentu a téměř všichni
celou tuto epizodu uzavřeli s tím, že
užitečnější bude, když budeme hledět
dopředu a snažit se udělat něco
pořádného pro město Dubí. Podařilo se
po celou dobu volebního období udržet
vysoké pracovní tempo jednání
jednotlivých schůzí zastupitelstva a rád
konstatuji, že vystupování jednotlivých
zastupitelů v průběhu volebního období
bylo vždy věcné a vedené ve snaze řešit
projednávané problémy. Neopakovaly se
situace z minulých volebních období, kdy
jednání probíhala tak, že se mnohdy
neřešila věcná stránka projednávaného
problému, ale platilo pravidlo, když
návrh na usnesení podala koalice vedení
města, tak opozice byla automaticky proti
a to fungovalo samozřejmě i opačně.
Velice kladně hodnotím, že zastupitelé
měli velký zájem o řešení problémů, které
bylo nutné rozhodovat a přijímat k nim
různá usnesení. Drtivá většina zastupitelů
byla ochotna se účastnit pracovních
setkání zastupitelů, na které jsem vždy
zval všechny, bez ohledu na jejich
politickou příslušnost. Zde na těchto
pracovních jednání jsme měli vždy
možnost si vše důkladně prodiskutovat a
rozebrat bez nutných formalit, které je
nutné dodržovat při řádném jednaní
zastupitelstva. Tento způsob projednávání
a přípravy na rozhodování v důležitých
otázkách řízení a hospodaření města
přinesl „své ovoce“. Všichni, kteří chtěli,
měli možnost se do posledního detailu
seznámit s daným problémem a vždy bylo
poskytováno sto procent informací a nic
nebylo zatajováno. Zastupitelé měli
kdykoliv možnost přijít na radnici a
vyžádat si jakékoliv doplňující informace
k projed-návaným materiálům, či žádat

informace k chodu úřadu a práci starosty
či místostarostky. Samozřejmě, že ne
vždy  byl  na  všechno  jednotný  názor,  ale
to je přirozené v každé demokracii. Bylo
mnoho hlasování, kdy měli někteří
zastupitelé opačný názor, než byl návrh
pro  usnesení,  ale  nikdy  se  nestalo,  že  by
se protlačovaly věci silou, ve snaze
někoho upřednostňovat. Jsem přesvědčen,
že toto mohu prohlásit téměř v samém
konci volebního období s čistým
svědomím. Celkově hodnotím práci
zastupitelstva jako dobrou a věřím, že si
to nepokazíme ani na posledním jednání
Zastupitelstva města Dubí v tomto
volebním období, které proběhne dne
15. 9. 2010 na Městském úřadu Dubí.
Práce zastupitelstva je nikdy nekončící
práce a je spojena s velkou
zodpovědností, která byla ve volbách na
jednotlivé zastupitele přenesena od
občanů města. Já přeji městu Dubí, ať
následující volby dopadnou jakkoliv, aby
budoucí Zastupitelstvo města Dubí
pracovalo otevřeně a vždy se řídilo
zásadou rozumného a odpovědného řízení
města. Věřím, že to tak bude, protože
v tomto volebním období jsme ukázali, že
to jde a je to v reálném životě možné.
V následujícím přehledu se může každý
občan našeho města přesvědčit o účasti
jednotlivých zastupitelů. Jako starosta si
dovolím vyjádřit názor, že pokud se
jakýkoliv zastupitel dlouhodobě
nezúčastňuje jednání zastupitelstva, ať
k tomu má své osobní důvody či jiné, měl
by zvážit své setrvání v tomto vrcholném
orgánu města. A pokud není schopen
nebo ochoten vykonávat svoji funkci, je
přirozené vzdát se mandátu a postoupit
své místo dalšímu v pořadí dle výsledku
voleb daného politického subjektu.
Zastupitel nereprezentuje sám sebe a své
zájmy, ale je vyslán občany, aby hájil
jejich zájmy a jejich potřeby. Jsem
přesvědčen, že i toto otevřené hodnocení
práce Zastupitelstva města Dubí přispěje
k tomu, aby v dalším volebním období, ať
pod vedením jakéhokoliv starosty či
starostky, pokračoval styl otevřené
politiky a průhledného vedení města.
Děkuji všem za důvěru, která mně byla
dána v tomto volebním období, a doufám,
že jsem příliš mnoho občanů našeho
města nezklamal.

Ing. Petr Pípal – starosta města Dubí
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Účast zastupitelů na jednáních Zastupitelstva města Dubí
ve volebním období 2006 – 2010

Jméno  Strana Přítomen Omluven Neomluven Účast

1. Miloslav Černý  OK-PK    10       7       21  26%

2. Ladislav Čurda  ČSSD     33       5        -  87%

3. Martin Dlouhý ODS     32       4        -  84%

4. Petra Doubková, Mgr. Nez.     38       -        - 100%

5. Alena Dvořáková  ODS     26       2        -  93%

6. David Emmer  ČSSD     32       5        1   84%

7. Anna Gürtlerová  SZ     38       -        - 100%

8. Helena Hrubešová, Ing.  Nez.     32       6        -  84%

9. Alena Janotová  ČSSD     23     12        3  61%

10.Věra Maciejkowá  ODS     34      4        -  89%

11.Petr Pípal, Ing. ODS     38      -        - 100%

12.Jiří Šiller, Mgr.  ODS     37      1        -   97%

13.Ilona Smítková  HZHMRO      1     19       18    3%

14.Klára Sokolová, Ing. ODS     17     10        -   63%

15.Marie Struhová, Mgr.  KSČM     38      -        - 100%

16.Eva Vágnerová  KSČM     34      4        -   89%

17.Iva Vašková  ODS     32      6        -   84%

18.Helena Vengrynská ODS     34      4        -   89%

19.Juraj Vrabec, MVDr. HZHRMO     34      4        -   89%

20.Tomáš Zíka KSČM     36      2        -   95%

21.Jiří Zmítko, RNDr.  ODS     37      1        -   97%

Celkem proběhlo 38 jednání Zastupitelstva města Dubí, 24 jednání bylo svoláno dle dlouhodobého plánu a 14 jednání bylo svoláno
mimo dlouhodobý plán jednání. V tomto volebním období je naplánováno ještě jedno jednání Zastupitelstva města Dubí, a to dne
15. 9. V průběhu volebního období došlo ke třem změnám v Zastupitelstvu města Dubí. Pan Martin Dlouhý nahradil dne 22. 2. 2007
paní Mgr. Blanku Zmítkovou, která se vzdala mandátu z důvodu vstupu do funkce tajemnice Městského úřadu Dubí, paní Ing. Klára
Sokolová nahradila dne 15. 11. 2007 pana Jaromíra Mára, který se vzdal mandátu z osobních důvodů a paní Alena Dvořáková
nahradila dne 20. 9. 2007 paní Mgr. Dagmar Chalupníkovou, která se vzdala mandátu ze zdravotních důvodů. Do celkového počtu
jednání Zastupitelstva města Dubí není započítáno ustavující jednání, na kterém zastupitelé skládali slib a byli přítomni všichni
řádně zvolení zastupitelé.
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Velká bitva o hrad
Již podruhé se na konci školního roku konala Velká bitva,  tentokrát o malý hrad. Proběhla na zahradě 1. stupně Základní školy Dubí 2, ale pozvání přijal 

celý 1. stupeň Základní školy Dubí 1. Všichni školáci se utkali v několika míčkových bitvách, museli prokázat své znalosti o ovoci a zelenině a také svou 

zručnost při boji mečem (klackem) a při chůzi na chůdách.  Počasí nám přálo,  všichni si odnesli malou odměnu a  kdo se stal  letos vítězem? Tentokrát nás 

porazili hosté a 1. místo spolu s papírovým hradem si odnesla ZŠ Dubí 1. Blahopřejeme a těšíme se opět na příští rok.                                                                                

                                                                                                                                                                                      Mgr. Lenka Machovcová, ZŠ Dubí 2

Slavnost Hraničního buku
Slavnost Hraničního buku (Grenzbuchenfest), pojatá jako česko-saské setkání
 krajanů, se uskutečnila v sobotu 14. srpna na Cínovci. Přes mlhavé sychravé počasí 
se na české straně hranice u tzv. Hraničního buku sjely odhadem tři desítky převážně
starších německých občanů. Připraveno bylo posezení ve slavnostním stanu s živou 
hudbou, kterou obstaral soubor Original Altenberger Musikanten z města Pockau. 
O občerstvení se postarala německá strana, platit však bylo možno jak v eurech, 
tak i v korunách a ceny byly na české poměry přijatelné - např. káva ze zákuskem 
přišla na 35 korun. Nechybělo samozřejmě pivo i nealkoholické nápoje a k mání byl 
i pravý německý Eintopf, připravený přímo na místě v kotlíku. V rámci akce, pořádané
Krušnohorským sdružením  Zinnwald-Georgenfeld, Město Dubí, mládežnickou orga-
nizací A-TOM a kladenskou sekcí Klubu českých turistů, byl po celý den zpřístupněn 
rovněž kostel Nanebevzetí Panny Marie na Cínovci, což část účastníků setkání využila
k jeho prohlídce. V cínoveckém kostele se v neděli od 10 hodin uskutečnila slavnostní
Mše svatá. Hraniční buk stál na české straně hranice na Cínovci 470 let. Jeho průměr měl dva metry a obvod kmene šest metrů. Poslední zbytky jeho 
kmene zajišťovala železná obruba, zhotovená kovářem Schöttnerem. V 70. letech došlo k úplnému rozpadu kmene a následně k odstranění hraničního 
buku. V roce 2007 byl na místě původního stromu na Cínovci, ve výšce 816 m n.m. - i díky sponzorskému daru občanů z Zinnwald-Georgenfeldu zasazen 
nový hraniční buk.                                                                                                                                                  převzato z týdeníku Naše adresa Teplicko

Letní tábor s angličtinou
Na ZŠ Dubí 2 se v červenci tohoto roku uskutečnil tábor s výukou angličtiny. Přihlásit se 
mohly ty děti, které si přály strávit týden zábavně a zároveň se i chtěly naučit něco nového   
z angličtiny nebo si jen zopakovat a prohloubit vědomosti z této oblasti. 
Tábor vedly lektorka anglického jazyka a paní učitelky ze školy, které vyučují angličtinu. 
Dny byly tematicky zaměřené a bohatými činnostmi naplněné. Jeden den byl věnován 
tematice zvířat. K dispozici byly různé obrázky, k nimž děti přiřazovaly anglická slovíčka. 
Soutěžilo se v získávání co největšího počtu zvířat, čímž si děti procvičovaly paměť,         
a v dalších formách her vážících se k tomuto tématu. V dalším dni si opakovaly názvy dnů 
v týdnu a názvy měsíců, určování času a data, učily se básničku i jazykolamy. Mezi další 
témata, která byla otevřena, náležely svátky, atributy k nim náležející a způsoby jejich 
slavení, barvy, sporty, záliby a denní rutiny – plánování činností v průběhu celého dne. 
Angličtina se zde uplatňovala jak v mluvené, tak v písemné podobě. Děti si mohly 
zdokonalovat a rozvíjet především své komunikační dovednosti. Jednotlivé hry pojící se    
s tématy byly prokládány pohybovými hrami. Nezapomněli jsme ani na relaxaci po 
dobrém obědě či svačinách. V závěru týdne děti hodnotily společně strávený čas, kdy 
našly nové kamarády a vyzdvihovaly pro ně nejoblíbenější činnosti. Odměna, nejen ve 
formě cen, ale i diplomů, čekala na všechny. 
Těší nás, že děti celý tábor hodnotily velmi pozitivně a že vyjádřily přání setkat se při 
stejné akci i příští rok. Počasí nám přálo, nálada byla veselá a děti milé, hodné, energické   
a aktivní, za což jim moc děkujeme.                                 Mgr. Lucie Tuháčková, ZŠ Dubí 2 

Prázdninový výlet

I na začátku letošních prázdnin pozvalo MKZ dubské děti na výlet a letos se 
všichni zúčastnění vrátili do oblíbené ZOO v Liberci, kde si zvláště ti 
nejmenší přišli na své.  

                          (mkz)
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Péče o seniory v Dubí
Senioři jsou specifickou skupinou lidí, jimž je v našem městě také věnována pozornost a péče. Město Dubí hradí provoz a údržbu Domu s pečova-
telskou službou, kde žijí senioři, kteří pro svůj věk a zdravotní stav již potřebují pomoc pečovatelek.
Své služby zde poskytuje o.p.s. Pampeliška, a to v pracovních dnech v rozsahu minimálně 5 hodin. Pečova-
telky zajišťují klientům nejen služby specifikované v příslušné klientské smlouvě, ale i různé volnočasové 
aktivity. Hlavním cílem těchto aktivit je udržet seniory v co nejlepší kondici  psychické, tělesné, ale i zabránit 
pocitu osamění. Město měsíčně finančně přispívá pečovatelské službě na mzdu pečovatelky.V letních měsí-
cích se zde již tradičně pořádá tzv. zahradní slavnost s kulturním programem, na kterou jsou zváni nejen 
obyvatelé DPS Dubí, ale i obyvatelé DPS v Teplicích a ostatní senioři z Dubí.V současné době jsou v tomto 
zařízení ještě volné některé byty. Měsíční úhrada za nájemné včetně plateb za služby se pohybuje od 
Kč 1 500,00 do Kč 2 200,00. Zájemcům o byt v DPS se bližší informace a žádosti poskytnou na odboru škol-
ství a soc.věcí MěÚ Dubí, kde je také řešena veškerá sociální problematika seniorů.Městské kulturní zařízení
(MKZ) nabízí seniorům poznávací zájezdy a návštěvy kulturních představení, proplácí 2/3 vstupného na se-
nior pasy využívané v Domě kultury a v Krušnohorském divadle v Teplicích. Zaměstnankyně průběžně zjiš-
ťují přání seniorů a po domluvě realizují výlety. V prostorách MKZ se senioři setkávají ve svém klubu. 
Pravidelní členové se schází každé úterý a čtvrtek v odpoledních hodinách, slaví společně narozeniny, jmeni-
ny, životní jubilea, konají se zde různé přednášky, besedy, předváděcí akce, nebo si spolu jen tak popovídají.
1. říjen je vyhlášen jako Den seniorů. Při této příležitosti je každoročně připravený program. Senioři jsou ce-
loročně zváni na kulturní akce,  které MKZ připravuje ve spolupráci se ZUŠ, základními a mateřskými ško-
lami. Knihovna MKZ v Dubí nabízí seniorům kromě možnosti zapůjčení knih také přístup k veřejnému inter-
netu s možností poradenství pro začátečníky a posezení při besedách na různá témata.Další zajímavé aktivity
nabízí dubským seniorům Střední škola sociální Perspektiva a Vyšší odborná škola, s.r.o. Na této škole je 
v současné době k dispozici občanům každého věku 2x týdně keramická dílna, kde se pořádají různé akce, 1x týdně zde probíhá pod vedením paní 
ředitelky PhDr. Marie Bílové zdravotní cvičení, kterého se mohou mladší senioři také zúčastnit.V srpnu loňského roku se dubští senioři poprvé 
zúčastnili Olympiády seniorů, kterou pořádal Klub seniorů, o.s. v Košťanech. Naše město reprezentovala 2 šestičlenná družstva, která se umístila na 
5. a 6. místě. Tímto všem dokázali, že věk není vždy rozhodující, důležitá je chuť a elán zkoušet nové věci.

                                                      Za odbor školství a sociálních věcí Andrea Horáková

Dubí má svého Mistra Evropy
Na ME leteckých modelářů – modely kategorie      
F 1 B s gumovým pohonem, konané od 

18.  do 25.  května 2010 v Turecku, obhájil titul 
Mistra Evropy z roku 2008 pan Milan Nový. 

Rozhovor s panem Novým uvedeme v říjnovém 
Zpravodaji.                                              MKZ Dubí

Smolný pátek třináctého na Gymnáziu Dubí
Průšvih? Pátek 13. srpna 2010 zapíšeme do kroniky školy, ale zlatým písmem. Budeme 
bezbariérovou školou!  Po týdenní práci do pozdních večerních hodin byla zprovozněna 
invalidní plošina pro vozíčkáře na hlavním schodišti soukromého Gymnázia                      
J. A. Komenského v Dubí. Vytrhali jsme poslední prahy k bezbariérovému vstupu do všech 
učeben. I studenti, přestože mají prázdniny, přišli pomoci uklidit starý překážející nábytek. 
V květnu nám správní rada Nadace ČEZ schválila nadační příspěvek ve výši Kč 537 600,00. 
O ten jsme žádali v projektu „Oranžové schody“ pro Davida, žáka třídy sekundy víceletého 
gymnázia. Je trvale upoután na invalidní vozík. Ani s využíváním schodolezu v jedné části 
budovy se David bez cizí pomoci nemohl dostat do ostatních učeben v druhé části školy. 
Starší spolužáci ho za pomoci asistentky pedagoga do odborných učeben o přestávkách 
přenášeli. Upravili jsme rozvrh celé školy tak, aby David nemusel často přejíždět do 
ostatních učeben.  Přestávky a větší část dne trávil pouze ve své kmenové učebně. Od 1. září 
bude mít k dispozici invalidní plošinu, kterou si dálkovým ovládáním může přivolat do 
jednotlivých podlaží budovy a překonat tak pro nás ostatní  „obyčejné schody“ sám. 
Pracovníci firmy VECOM z Brna, kteří instalaci plošiny realizovali, ještě zajistí 
bezbariérový nájezd u zadního vchodu školy.  Uklidíme nepořádek po všech  úpravách       
a můžeme první školní den slavnostně přestříhnout pásku. Účast přislíbili: ředitel Nadace 
ČEZ Ondřej Šuch, ředitel Elektrárny Ledvice František Strach, europoslanec Jaromír 
Kohlíček, senátor Jaroslav Kubera a starosta města Dubí Petr Pípal.  Spoustu práce nás 
určitě ještě čeká. Až praxe ukáže, kde jsou další úskalí pro volný pohyb na invalidním 
vozíku. Studovat u nás mohou další handicapovaní žáci, ke kterým jejich životní osud nebyl 
férový.

Jaroslava Turková, ředitelka školy



POVODNĚ 2010  -  VEŘEJNÁ  PENĚŽNÍ SBÍRKA
Rada města  Dubí na svém 33. mimořádném jednání 10. 8. 2010  rozhodla o uspořádání

povodňové sbírky formou peněžitých příspěvků.

Ničivé záplavy, které  postihly severní Čechy, ovlivnily životy mnoha lidí a vesnic. Chceme pomoci těm, kudy se přehnala voda. Sbírka byla zahájena 20. srpna 2010 a bude
ukončena 17. září 2010.

Sběrná místa:  Informační centrum MěÚ  nepřetržitě – dle pracovní doby MěÚ
                          Dubské slavnosti  27. – 28. srpna
                          Lázeňské dny v Dubí   10. – 11. září                                                                                                                  Mgr. Blanka Zmítková,  tajemnice MěÚ

RM na své mimořádné schůzi dne 15. 7. 2010 mj.
projednala:
Usnesení č. 1390/309MRM/2010: RM po projednání
schvaluje výběr zhotovitele na akci „Výstavba 21
kontejnerových stání na separovaný odpad“, a to firmu
Telkont, s. r. o., Teplice.
Usnesení č. 1391/20MRM/2010: RM po projednání
schvaluje výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce
zdroje tepla v Domě s pečovatelskou službou, Bílinská
141, Dubí 3“, a to firmu Megawatt, s. r. o., Dubí.
Usnesení č. 1392/30MRM/2010: RM po projednání
schvaluje výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce plotu
– Mateřská škola U Křemílka Dubí 2“, a to firmu
Horizont – komunikace, s. r. o., Dubí.

RM na svém mimořádné schůzi dne 26. 7. 2010
projednala:
Usnesení č. 1399/31MRM/2010: RM po projednání
souhlasí s pronájmem části pozemku p. č. 349/4 k. ú.
Cínovec (parkoviště) o výměře 400m2 firmě LESS-
Biomass, a. s., Bohdaneč na dobu 1 měsíce za cenu Kč
3,00 za m2/1den.
RM na své mimořádné schůzi dne 29. 7. 2010 mj.
projednala:
Usnesení č. 1401/32MRM/2010: RM po projednání
schvaluje výběr zhotovitele akce „Zateplení objektu
MKZ, Školní nám. 588, Dubí“, a to firmu HAKIM,
s.r. o., Bílina.
RM na své mimořádné schůzi dne 10. 8. 2010 mj.
projednala:
Usnesení č. 1404/33MRM/2010: RM po projednání:
1/ bere na vědomí dohodu o ukončení SOD s firmou
UM plus, s. r. o.; 2/ souhlasí s výběrem zhotovitele na
akci „Oprava domu Tovární č.  46, Dubí 2“          a

uzavřením Smlouvy o dílo s firmou Alpin Mont
Servis, s. r. o.
Usnesení č. 1405/33MRM/2010: RM po projednání
schvaluje užívání znaku Města Dubí v projektu
„Cesta porcelánu“.
Usnesení č. 1406/33MRM/2010: RM po projednání:
1/ rozhodla poskytnout městu Velký Šenov finanční
dar ve výší Kč 20 000,00 na odstranění povodňových
škod; 2/ souhlasí s uvolněním částky Kč 5 000,00
z fondu starosty města na nákup materiálu pro oblast
poškozenou povodněmi;          3/ schvaluje rozpočtové
opatření č. 16/2010 ve výši Kč 20 000,00 na
poskytnutí finančního daru pro město Velký Šenov na
odstranění povodňových škod.
Usnesení č. 1407/33MRM/2010: RM po projednání
schvaluje pořádání veřejné sbírky podle zákona
č.117/2001 Sb. o veřejných sbírkách ve znění
pozdějších zákonů na zmírnění následků povodní
2010.                                                                    (šl)

Vrátný z papírny požádal stálou službu městské
policie o přivolání záchranky, protože před vrátnicí
leží na zemi nějaký muž.  Na místo vyjela ihned
hlídka MP a zároveň byla přivolána rychlá záchranná
služba z Teplic. Na místě hlídka zjistila, že muže
postihl epileptický záchvat. Strážníci poskytli muži
první pomoc a vyčkali zde do příjezdu lékaře.
Muž z Pozorky oznámil, že nemůže zajet do dvora,
protože mu ve vjezdu stojí zaparkované osobní
vozidlo.  Na místě strážníci zjistili, že vozidlo stojí
skutečně v rozporu se zákonem, proto nařídili jeho
odtah. Neukázněného řidiče čeká mimo sankce za
přestupek ještě úhrada poplatku za odtah                  a
uskladnění vozidla.
Operátor kamerového systému spatřil v ulici
Krušnohorská sanitku se zapnutým výstražným
zařízením, jedoucí směrem na Běhánky. Informoval
stálou službu, která na místo vyslala hlídku
k prověření, zda nebude potřebná asistence městské
policie.  Již  po cestě byli strážníci informováni Policií
ČR o dopravní nehodě v Běhánkách              a
požádáni o asistenci při řízení dopravy.  Jednalo se o
srážku osobního automobilu s nákladním. Při nehodě
došlo k jednomu těžkému a dvěma lehkým zraněním.
Protože nehoda zablokovala oba jízdní pruhy, byli na
místo stálou službou vysláni všichni strážníci, kteří
společně s Policií ČR po dobu tří hodin odkláněli
dopravu.
Krajské ředitelství Policie Ústeckého kraje požádalo
Městskou policii Dubí o spolupráci při ustanovení
vozidla stříbrné barvy, kde byla známa pouze
počáteční písmena německé SPZ. Řidič tohoto vozidla
unesl téhož dne do Německa mladou ženu. Té se
podařilo nedaleko za hranicemi z vozidla utéct a
informovat německou policii. Operátor kamerového
systému podezřelé vozidlo na záznamu sice našel, ale
nebylo možné rozeznat SPZ. Záznam však potvrdil
výpověď unesené ženy a poskytl popis pachatele.
V odpoledních hodinách při kontrole silnice E 55 na

Cínovec, spatřila hlídka vozidlo, které odpovídalo
vozidlu ze záznamu. Popis řidiče se také shodoval.
Řidič podezřelého vozidla zprvu nerespektoval signál
služebního vozidla k zastavení a strážníkům se
pokoušel ujet, ale u hotelu Golf se hlídce podařilo
ujíždějící vozidlo zablokovat a řidiče tak donutit
k zastavení. Po předvedení  podezřelého řidiče byla o
jeho zadržení informována policie       v SRN, která si
celou věc i s důkazním materiálem převzala.
Hlídka MP byla informována operátorem kamerového
systému o výskytu žlutého nákladního vozidla, které
jezdí po Dubí a o jehož řidiči je známo, že nevlastní
řidičské oprávnění.  Hlídka ve spolupráci s operátorem
kamerového systému podezřelé vozidlo nalezla a poté
zastavila. Při kontrole řidiče a celé osádky bylo
zjištěno, že muž, který vozidlo řídil, má vyslovený
zákaz řízení.  Protože je muž podezřelý z trestného
činu maření úředního rozhodnutí, byla věc předána

k dalšímu šetření Policii ČR.  Ještě ten samý den
spatřil operátor uvedené vozidlo a opět ho řídil muž,
kterého strážníci před několika hodinami kontrolovali.
Hlídka vozidlo dostihla a zastavila pod kruhovým
objezdem v ulici Ruská. Když strážníci vystoupili  ze
služebního vozidla, za volantem náklaďáku seděl jiný
řidič a muž se zákazem řízení seděl ve vozidle jako
spolujezdec.  Osádka vozu si však neuvědomila, že má
za sedadly velké okno, kterým bylo kamerovým
systémem zaznamenáno, jak ihned po zastavení muži
ve vozidle přesedají.  Ze záznamu je zcela jasné, že
vozidlo řídí již dříve předvedený muž. Ten byl opět
s podezřením na spáchání trestného činu předán Policii
ČR.

Vít Maťha, zástupce velitele MP Dubí

Střední 154, 417 03 Dubí
 417 571 637, Tel.: 417 571 200Telefon + Fax:

Z jednání RM Dubí
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Padesátka ZUŠ
Každé výročí je jistě hodno oslavy. Ta s nulou
na konci pak ještě víc.
Ale padesátku jsme si zvykli vnímat, a to
hlavně v životě člověka, jako mimořádný
mezník a tudíž i jako mimořádný důvod
k bilancování, vzpomínaní, ale hlavně
k oslavám.
Pravda, život školy nelze do nekonečna dávat
do paralely s životem lidským (to by některé
školy byly již pěkně dlouho v důchodu). Ale je
to završení období, které je možno si ještě
pamatovat, vždyť to bylo vlastně nedávno....
Základní umělecká škola od svého vzniku
(zakládající ředitelkou byla paní Ljuba
Římanová) zažila mnoho změn, třikrát se
přestěhovala, přešla do právní subjektivity,
bylo zřízeno odloučené pracoviště
v Proboštově, měnila několikrát zřizovatele,
od 1. září však je zase „zpátky doma“ pod

Městem Dubí, jehož podporu, hlavně
v nedávných letech, velmi příjemně
pociťovala při plnění svého poslání.
ZUŠ-ka  je skutečně „sžita“ se svým městem.
Oblast  její  spolupráce  se subjekty města je
širokého záběru od mateřských škol přes
základní školy, Gymnázium J. A. Ko-
menského, ateliéry FUD  University J. E. Pur-
kyně v Ústí nad Labem, různá zájmová
uskupení a  široká dubská veřejnost,  dále
domovy důchodců a samozřejmě Městské
kulturní zařízení v Dubí. Spolupráce má
formu nejrůznějších vystoupení či soutěží, a to
vždy s pocitem oboustranné vstřícnosti a sou-
náležitosti.
Mimořádnou záležitostí je Dubská kulturní
olympiáda pro žáky dubských škol, jejíž už
patnáctý ročník letos ZUŠ-ka  zorganizovala.

Stejně tak mimořádná je spolupráce naší školy
s Musikschule Arnstadt-Ilmenau, které trvá
již šestnáct let a která přerostla  časem
v oficiální partnerství obou měst.
O uplynulých padesáti letech budeme jistě
ještě mluvit i psát, ale na tomto místě bych se
vrátila k současnosti.
Jako datum oslav jsme zvolili víkend od 24.
do 26. září. Tento termín byl vybrán proto, že
jubileu předchází obrovské množství
přípravných prací, které se nedají stíhat za
běžného chodu školy, ale mohou být
připraveny jedině během letních prázdnin.
Škole, žákům, rodičům, příznivcům, ale i
nám, zaměstnancům školy, přeji, abychom
všechny přípravy zvládli a aby oslavy dopadly,
i díky štědré finanční podpoře Města Dubí, ke
spokojenosti a radosti nás všech.

Eva Valtová, ředitelka ZUŠ Dubí

ZUŠ Dubí srdečně zve na

KONCERT K 50. VÝROČÍ  ZUŠ
25. září 2010
16:00 hod.

sál Tereziných lázní v Dubí

Na koncertě vystoupí žáci a pedagogové ZUŠ Dubí a hosté z Musikschule Arnstadt-Ilmenau, Kunst und Musikschule Dippoldiswalde e.V.
a základních uměleckých škol z Bíliny, Duchcova, Krupky a Teplic a přátelé školy.                                                                                   (E. V.)

ZUŠ Dubí srdečně zve na

VERNISÁŽ VÝSTAVY K  50. VÝROČÍ ZUŠ
26. září 2010
11:00 hod.

foyer Městského kulturního zařízení v Dubí 1

Vystaveny budou práce žáků výtvarného oddělení ZUŠ Dubí
a

Kunst – und Musikschule Dippoldiswalde e. V.

Výstava potrvá do 22. října t. r. a je k zhlédnutí v pracovní dny od 9.00 do 15.00 hodin, v pondělí a ve středu do 17.00 hodin. Po předběžné
domluvě je možno sjednat návštěvu i mimo termín. Výstavní prostory dovolují i kolektivní návštěvu tříd ze základních i mateřských škol.

Prázdniny v budovách bystřické školy
Naše škola má tři budovy, tou první je budova v Dlouhé ulici, která slouží 1.stupni, druhou je budova v Tovární ulici  sloužící 2.stupni a třetí je
budova školní jídelny s tělocvičnou.

Během školních prázdnin se všude pilně pracovalo. Ve
všech budovách došlo k výměně oken za plastová
a některé třídy byly vymalovány. Na 1. stupni  byly
vybudovány nové toalety s umyvadly, protože se počet
žáků na škole i ve školní družině stále zvyšuje, byl
stávající počet nedostačující. Na 2. stupni byla
zrekonstruována učebna informatiky, žáci  od září pracují
na nových počítačích, také nábytek je v učebně nově
uskupen. Do školní jídelny byly zakoupeny
4 celonerezové pracovní  stoly a do konce roku je v plánu
zakoupit myčku. Náš pan školník Honza Boros byl spolu
s domovnicí paní Worlovou celé dva měsíce ve střehu
a umožňovali přístup do budov a odvedli kvalitní práci.

Dík patří jim i celému kolektivu paní uklízeček
a pracovnicím školní jídelny. Chtěla bych za všechny
poděkovat Městu Dubí za další zlepšení podmínek pro
naši výuku a všem nám, žákům i rodičům, popřát šťastný
školní rok. Mgr. Soňa Kosová, ředitelka školy
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Informace  Městského kulturního zařízení Dubí
místostarostka Mgr. Petra Doubková, vedoucí MKZ Anna Gürtlerová

Kulturně - společenské akce v Dubí 2010
(rozděleno dle místa konání)

Dubí 2 - Bystřice
Dubí 2 – u ZŠ Dubí 2
Louka pod Kudrákem

RH Dubí a Tenis klub
Tovární ul.- ZŠ Dubí 2
Louka pod Kudrákem
Louka pod Kudrákem

Vítání jara
Pálení čarodějnic
Dubský dostavník
Sportovní hry města Dubí
Otevření nového dětského hřiště
Husův večer
Výročí Sboru dobrovolných hasičů

Dubí 1
Kostel Panny Marie

Společenský klub v MKZ

Pomník u MěÚ
Městské koupaliště
Hřiště u MKZ
Park u MKZ

Park před lázněmi

Koncert v rámci Dubských slavností
Koncert k 104. výročí posvěcení kostela
IV. adventní koncert
Únorové odpoledne s písničkou
Podzimní promítání s přednáškou
Výstava - hala MKZ
Pietní akt
Vodní hrátky
Zábavné odpoledne s rádiem Blaník
Dětský den (je střídáno místo mezi Pozorkou 2009,
Dubím 2010, Bystřicí 2011…)
Lázeňský den v Dubí (září)

Dubí 3 – Mstišov
Kaple

Mstišovská pouť
II. adventní koncert

Dubí 3 – Pozorka
Lidový dům

Zahrada u LD
Pomník u LD
Fotbalové hřiště
Kaple

Bilance roku 2009 – spojená s výstavou
Plesy: sportovců, maškarní, reprezentační, dubnová zábava
Vánoční akademie dubských škol
Maškarní bál a Mikulášská nadílka - pro děti
Dubnová výchovná představení pro MŠ., I. a II. ZŠ
Druhá část Dubských slavností
Pietní akt
Sportovní hry města Dubí
I. adventní koncert

Cínovec - kostel III. adventní koncert
Zájezdy:
- pro děti v době jarních
  a letních prázdnin
- pro seniory
- pro děti s doprovodem
- pro dospělé za divadlem
(odjezdy po pracovní době, kolem 17.00
hod.)

Praha – IMAX a hvězdárna
Liberec – ZOO
Křivoklát
Orlík a plavba lodí
Praha – Divadlo Na Jezerce
Praha – v říjnu (bude upřesněno)

Při plánování kulturních akcí musí být brán zřetel na několik ovlivňujících faktorů:
1) Technická náročnost akce
-elektřina (dostatečný příkon pro ozvučení a osvětlení daného programu); - sociální zázemí pro umělce, kteří své požadavky prezentují v uměleckých smlouvách, které jsme
povinni dodržet (čistá šatna – soukromí před vystoupením, toalety, umyvadlo, občerstvení…)
2) Místo – lokalita
- snažíme se akce rozdělit do všech městských částí Dubí: Bystřice, Pozorka a Dubí 1; - místo vybíráme dle vybavenosti lokality, její velikosti plochy, návštěvnosti
- typu akce (venkovní či vnitřní akce – roční období)
3) Program sestavujeme pro všechny generace – děti, dospělé a seniory
- financování akcí: MKZ je rozpočtovou organizací města s přiděleným rozpočtem pro daný rok (knihovna + MKZ + Lidový dům), rozpočet schvaluje Zastupitelstvo města
Dubí; - rozpočet je rozdělen do připravovaných akcí, který pak ovlivňuje výši vstupného na plesy  a účastnický poplatek na zájezdy (vstup na ostatní akce je zatím zdarma)
4) Finance poskytnuté z projektů, sponzorských darů
- již druhým rokem se podařilo zásluhou paní místostarostky  Mgr. Petry Doubkové získat pro 3. Sportovní hry města Dubí finanční podporu z nadace EU, a to ve výši 85%
z konečných nákladů; - stejně úspěšný byl i pan starosta Ing. Petr Pípal, když pro Dubské slavnosti obdržel z fondu Ústeckého kraje Kč 80 000,00 stejně jako v loňském
roce; - reprezentační ples byl spolufinancován sponzorskými dary (v letošním roce se vedoucí MKZ Anně Gürtlerové podařilo získat od sponzorů částku ve výši Kč
25 000,00 a mnoho darů do tomboly; - v soutěži Obec přátelská rodině se město Dubí se umístilo na 3. místě z celé republiky a obdrželo Kč 250 000,00         (s výrazným
přispěním odboru školství a sociálních věcí),  které byly již zčásti využity na Den dětí a převážná část bude použita na vybavení domu pro volnočasové aktivity v Bystřici,
který projde v nejbližší době rekonstrukcí a bude hlavně přínosem pro obyvatele této městské části.
Dubské slavnosti
Pro pořádání takto nákladné a technicky náročné akce je třeba mít vhodný prostor odpovídající technickým  a sociálním požadavkům umělců, návštěvníků, techniků. Umělci
ve svých smlouvách vždy požadují čistou, nekuřáckou, vytápěnou šatnu s umyvadlem, toaletou a občerstvením. Tyto smlouvy jsme povinni vždy dodržet. Z tohoto důvodu
byly slavnosti přemístěny z areálu RH v Bystřici do Pozorky k Lidovému domu, neboť již v roce 2008 prostor RH nevyhovoval a nebylo možné financovat opravy a údržbu,
jelikož areál a budovy nejsou majetkem Města Dubí. Prostory Lidového domu tyto požadavky splňují. Snad se podaří Městu Dubí tento areál odkoupit, a jak již uvedl pan
starosta Ing. Petr Pípal v minulém čísle Dubského zpravodaje, dát postupně do stavu, který nám umožní využívat tuto plochu i pro pořádání Dubských slavností, které
bychom pak střídali s Pozorkou. Vítáme také kulturní akce pořádané v objektech podnikatelů:Vysoký dům a Stromovka.
Městské kulturní zařízení těmto subjektům nabízí jejich upoutávky uveřejnit na stránkách MKZ, budou přínosem i pro nás, z důvodů duplicitních akcí ve městě.
Závěrem chceme popřát všem obyvatelům města Dubí a hostům příjemnou zábavu na kulturně -společenských akcích. Lenka Bláhová, kulturní referent MKZ
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Lampionový průvod již po
sedmé!

Sešel se nám rok s rokem a přichází pomalu,
ale jistě podzim. S ním přichází i další,
v pořadí již sedmý, lampionový průvod.

A proto si Vás dovoluji na něj pozvat.
Sejdeme se jako již každoročně na Školním
náměstí v Dubí dne 9. října 2010 v 18.00
hodin. Nezapomeňte spolu s lampiony s sebou
vzít i dobrou náladu.

Těší se na Vás Tomáš Zíka,
zastupitel Města Dubí.



Prodám stavební parcely v Dubí,
lokalita „Na Výsluní“,

zasíťované stavební parcely ve výměře 700–850 m2.
K dispozici:  podzim 2010

Informace na tel: 736 633 745 

Prodej štípaného palivového dřeva
- jehličnatého (měkkého), - listnatého (tvrdého)

v déĺkách 25, 33, 50 cm nebo dle Vašeho přání
Kde nás najdete: Teplice, Zemská ul. 818, “Bramborárna Šanca”

Kontakt: 417537761, 608346671    
Doprava zajištěna

Doučím anglický jazyk
 a připravím ke zkouškám.

Tel. 602 616 317, 
Mail: anna.zabo@seznam.cz.

září 2010

P r o d e j   s l e p i č e k 

Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, opět prodává 
slepičky snáškových plemen Hisex hnědý,Tetra 
hnědá a Dominant  žíhaný, kropenatý, černý a 
modrý.
Stáří slepiček: 17-20 týdnů; garantujeme začátek 
snášky maximálně do 4 týdnů od data prodeje.
Cena Kč 138,00 – Kč 148,00 za 1 ks dle stáří . 
Prodeje se uskuteční v sobotu 25. září 2010  
Dubí - u „porcelánky„ - v 11.15 hod
Případné bližší informace tel : 728 605 840    
                                                 415 740 719       

Prodám stavební 
parcelu

2 
950 m  ve Mstišově, ul. Pod Lesem.

Informace na tel. č. 774060528 Mobilní pedikúra
728 932 164

mobilnipedikura@atlas.cz
Akce:

Péče o nohy v domácím prostředí
Víkendové termíny (příplatek)

Dárkové poukázky

PŮJČOVNA LEŠENÍ
Kontakty:   606 903 827,
                   602 815 594

E-mail: leseni.profi@email.cz
www.pujcovna-leseni-teplice.cz

NEJLEPŠÍ PODMÍNKY V ČR
Pro dubské občany sleva 10%
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Tradiční český výrobce tepelné a 

zvukové izolace zahajuje prodej 

svých výrobků prostřednictvím 

internetového obchodu na adrese

www.rotafex.shoptet.cz
Využijte možnosti nákupu tepelných izolací přímo od výrobce !!!

UNION LESNÍ BRÁNA, a.s., 

Novosedlická 125, 417 03 Dubí u Teplic

Omluva
V minulém čísle Dubského zpravodaje došlo k politováníhodné situaci, kdy na 
straně 3 byly zaměněny texty a jejich názvy.

Za omyl, který vznikl při závěrečném převodu příspěvků v počítačovém 
programu, se našim čtenářům omlouváme.                                    

                                 Redakční rada Dubského zpravodaje a APEL Tisk Teplice

Dne 26.srpna 2010 oslavil

Vše nejlepší do dalších let, hlavně pevné zdraví
přeje Milan Nový s rodinou

91. narozeniny pan Josef Janeček.

Neplačte, že jsem odešla,
jen klid a mír mi přejte

a věčné světlo vzpomínky mi zachovejte.

Dne 24. září  uplyne rok, co nás navždy opustila
paní Jarmila Vavřincová

S hlubokým zármutkem vzpomínají maminka, syn Viliam s 
přítelkyní Pavlínou, dcera Jana s manželem Danielem, bratr 

Václav s rodinou, vnučky Sárinka, Lilinka, Věruška 
a ostatní příbuzní a známí. 
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